
   
Verslag Algemene Ledenvergadering 

 
Maandag 31 oktober 2022 om 20.00  uur  
Aanwezigen: ca 60 leden exclusief bestuur (in ‘de Verlenging’) 
Namens hoofdbestuur: John Voppen, Joost van der Zee, Klaas Jilderda, Marieke Olthof, Marijn 
Platenkamp, Martijn Endeman, Mike Jonkman, Robert Drost, Wilco Overweg 
 
Agenda:  

1. Opening & inventarisatie vragen 
2. Verslag laatste ALV d.d. 15 november 2021 
3. Financieel verslag en decharge vorig seizoen 
4. Terugblik afgelopen seizoen 
5. Samenwerking Rood-Wit ‘75 en Wijhe ‘92 
6. Bestuurswijzigingen 
7. Meerjarenplan hoofdbestuur 
8. Goedkeuring begroting 22-23 & vaststellen contributie 
9. Beantwoorden openstaande vragen & sluiting 

 
 

1. Opening & inventarisatie vragen 
Wilco opent de vergadering, verwelkomt iedereen. Mooie opkomst van ca 60 personen.  

 
Inventarisatie vragen: 
Adrie Bolijn: hoe zit het met de energiekosten van de vereniging? 
Hennie Koekoek: hoe gaat we om met bepaald gedrag binnen de vereniging? 
 

2. Verslag laatste ALV d.d. 15 november 2021 
Verslag is gepubliceerd op de website, er zijn geen vragen over het verslag. Verslag is akkoord 
bevonden en bij deze vastgesteld.  
 

3. Financieel overzicht seizoen 2021-2022, decharge kascommissie en bemensing 
nieuwe kascommissie 

Financieel overzicht 2021-2022: positief resultaat van +42k. Sponsoring, leden en vrienden van 
Wijhe een constante factor; acties een groot succes (AH, Grote club actie, compost actie). 
Verschillende subsidies aangevraagd (kleding, derving inkomsten in corona tijd). Kantine omzet 
succes vooral tijdens IJsseltrophy.  
Lasten: salarissen iets hoger uitgevallen, energie kosten minder hoog dat verwacht (vertekend 
beeld dubbele afrekening). We hebben op dit moment het geluk dat ons huidge energiecontract 
nog loopt tot juni 2024.  
 
Balans: op de balans staat nog een voorziening van 10k – corona monument. Hier komen we 
later in de vergadering op terug.  
 
Kascontrole: John Strijdveen en Alexander Westenbrink. Administratie ziet er goed uit, 
inzichtelijk en netjes. Daarnaast ook de complimenten aan de mensen achter de schermen:  
Carolien Woudstra, Iemke Klein Koerkamp, Alfons Dollenkomp en Cor Wellenberg.  
Er wordt decharge verleend. Volgend jaar Hans Willemsen en John Strijdveen. Gertie Verwaast 
wil plaats nemen op reserve plek.  
 
 
 
 
 
 



   
4. Terugblik afgelopen seizoen 

Omvormen veld 2 naar kunstgras: binnen half jaar opgepakt met groep van beheer, de 
gemeente en diverse vrijwilligers. Er is nu voldoende capaciteit voor trainingen en wedstrijden. 
Zowel veld 1 als veld 2 heeft nu  Led verlichting, forse investering maar ook vanuit energie 
oogpunt. Sponsoren Jansen en Klink Nijland meegeholpen bij deze opdracht, de samenwerking 
verliep erg soepel.  
Verbeteren verkeersveiligheid: de toegang tot ons sportpark niet veilig. We zijn met de 
gemeente in gesprek geweest.  Het wordt meegenomen in het totale plan van het SPOC.  Er is 
een projectgroep bezig geweest met de herinrichting van het terrein (in combinatie met nieuwe 
school, ijsbaan, pumptrackbaan).   
Reacties vanuit het pbuliek: wil je zoveel fietsers over je park hebben (zwerfafval)? Wordt er 
ook rekening gehouden met ingang van het zwembad? Er zijn toch voldoende fietspaden buiten 
het park om? Wat er nu is getoond is een visie maar nog niet defintief.  
 
Terras en extra verkooppunt kantine: Martijn presenteert het plan voor een nieuw buitenterras. 
Zoals eerder benoemd is er per direct budget beschikbaar vanuit het Corona-monument. Dit 
budget is bedoeld voor meubilair en aankleding. Met KC samen is de ambitie om dit aan te 
schaffen/te realiseren voor het voorjaar. Zodra bekend is welke subsidies we wel/niet gekregen 
hebben vanuit de BOSA subsidies voor veld 2 wordt besloten of ook de overkapping 
gerealiseerd kan worden. Wie wil er meedenken met buitenterras?  
 
Hoogte en dieptepunten  

 
a. IJsseltrophy, op zoek naar kartrekkers. Wie wil hier mee helpen? 

b. Vrijwilligersplan, contactgegevens kloppen niet altijd, is het een idee om 

openstaande vacatures op schermen zichtbaar maken? 

c. Onlangs zijn er op veld 2 ook weer een aantal vernielingen gedaan, we hebben 

besloten om camera beveiliging op het sportpark op te hangen.  

 

5. Samenwerking Rood-Wit’75 en Wijhe ’92. 
Voorstel is dat de volleybalvereniging Rood-Wit ’75 wordt opgeheven per 1 juli 2023 en vanaf 
dan op gaat in de vereniging sv. Wijhe’92 en deel gaat uit maken van Wijhe ‘92. De 
ledenvergadering wordt gevraagd om hiermee in te stemmen. De statuten van de vereniging 
dienen vervolgens hierop aangepast en vernieuwd te worden. De ALV wordt gevraagd om met 
het wijzigen van de huidige statuten en de concept nieuwe statuten in te stemmen.  
 



   
7 jaar geleden heeft Rood Wit’75 samenwerking al voor het eerst aangekaart, destijds 
bestuurlijke problemen bij Wijhe’92. Aangezien het bestuur weer opnieuw ingericht is zijn we 
het gesprek weer met elkaar aangegaan met ondersteuning van een extern persoon. Beide 
partijen hebben een vragenlijst ingevuld. Harde eisen vanuit onze kant waren o.a. de naam 
Wijhe’92, clubkleuren rood/wit en voldoende kader om de volleybaltak draaiende te houden.  
 
Na een aantal goede gesprekken zijn beide partijen enthousiast voor een samenwerking, er zijn 
geen belemmeringen. Formeel gezien gaan we volgend seizoen samen, dit seizoen gaan we de 
samenwerking al opstarten. De komende 3 jaar houdt de volleybal nog wel een eigen deel 
begroting om inzichtelijk te hebben hoe de inkomsten/kosten verdeeld zijn.  
De ledenvergadering stemt unaniem in met beide voorstellen van het bestuur (zowel de 
samenwerking en toetreding met Rood Wit ’75 als met de statuten). 
Er is een aanwezigheid van 2/3 van de leden vereist voor een statutenwijziging, waardoor er 
een extra vergadering nodig is op 22 november 2022.  
  

6. Bestuurswijzigingen 
Maarten Nijland is recent gestopt als bestuurslid. Voorgesteld wordt om Marieke Olthof als 
nieuw bestuurslid te benoemen voor drie jaar. Zij wordt verantwoordelijk voor de portefeuille 
Activiteiten. Als gevolg van het onderbrengen van een volleybalafdeling binnen sv Wijhe ’92 (zie 
punt 5) wordt voorgesteld om Klaas Jilderda te benoemen voor drie jaar als nieuw bestuurslid 
met de portefeuille volleybal. Tijdens ledenvergadering is iedereen hiermee akkoord gegaan.  
 

7. Meerjarenplan hoofdbestuur 
Nieuwe prio’s:  

- Verdere verduurzaming sportpark (SPOC valt hier buiten), idee uit de zaal om 
laadpalen te plaatsen ivm overcapaciteit zonnepanelen.  

- Ledentevredenheidsonderzoek: wat leeft er onder de leden (zo mogelijk ook bij de 
leden die stoppen) 

- Pannaveld: onderzoek doen of we dit kunnen realiseren (sponsoring/subsidies). 
Wellicht in samenwerking met zwembad.  

 
8. Goedkeuring begroting seizoen 2022-2023 en vaststelling contributie 

Mike geeft toelichting op de begroting voor komend seizoen; begroting wordt vast gegesteld.  
 
Contributie: alle kosten stijgen flink (inkopen kantine, zaalhuur etc) echter we willen sporten 
voor iedereen toegankelijk houden. Het hoofdbestuur heeft besloten om de contributie met 2% 
te verhogen.  
 

Lid van verdienste – Cor Wellenberg 
Wilco vraagt Cor naar voren te komen. Cor wordt bedankt voor zijn inzet in de afgelopen jaren 
op verschillende posities binnen de vereniging. Hij wordt benoemd tot Lid van Verdienste.  
 

9. Antwoorden op de vragen uit de rondvraag  
Beide eerdere vragen zijn beantwoord tijdens de vergadering.   
 

10. Sluiting 
Wilco sluit de vergadering en nodigt iedereen uit voor een drankje aan de bar.  


